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§ 1 
Fastställa dagordning och dag för justering samt utse 
justerare  
  
Anmäldes att protokoll från stadsdelsnämndens sammanträde 
den 27 april 2023 hade justerats den 28 april 2023. Ordföranden 
tillkännagav att protokoll från dagens sammanträde skulle justeras 
den 26 maj 2023. Charlotta Schenholm utsågs att jämte ordförande 
justera protokollet. 
  
Den öppna delen av sammanträdet inleddes med en presentation om 
arbetet med mat och måltider inom äldreomsorgen. Dietisterna 
Sanna Elfving och Sara Lindberg svarade för presentationen. 
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§ 7 
Anmälan av medborgarförslag  
  

1. Medborgarförslag om färgkonst  
 
Dnr KUNG 2023/164 
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnades till 
parkmiljöavdelningen för beredning. 
 
 
  

2. Medborgarförslag om Kungsholmens sommarängar  
 
Dnr KUNG 2023/185 
 
Beslut: Medborgarförslaget överlämnades till 
parkmiljöavdelningen för beredning. 
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§ 8 
Tertialrapport 1 2023  
KUNG 2023/191 
 

Beslut  
  
1. Tertialrapport 1 2023 med bilagor godkänns och överlämnas till 
kommunstyrelsen och stadens revisorer. 
 
2. Nämnden godkänner ansökan om medel för 
kompetensutvecklingssatsning om 0,3 mnkr enligt bilaga 4. 
 
3. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ändrat årsmål för 
indikator under kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdet 
3.2. 
 
4. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ändrat årsmål för 
indikator under kommunfullmäktiges mål för verksamhetsområdet 
3.4. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
  
Den sammantagna bedömningen är att kommunfullmäktiges tre 
inriktningsmål kommer att uppfyllas under året. 
 

  

Särskilt uttalande 
  
Charlotta Schenholm (L) lämnade följande särskilda uttalande: 
  
Efter genomgång av tertialrapporten så kan vi konstatera att det 
saknas en djupare analys om varför det finns avvikelser jmf med 
budget/prognos på flera ställen i avsnittet uppföljning ekonomi. Det 
är mer ett upprepande i brödtexten av de siffror som finns i 
tabellerna, vilket inte gör mig som läsare så mycket klokare.   
  
Det är särskilt framträdande när det gäller handläggningen av 
ekonomiskt bistånd som ökat från 32 % till 38% av totalkostnaden. 
Det vi anser är en anmärkningsvärt hög andel och det vore 
intressant att veta varför den är så hög och vad som krävs för att 
kunna minska handläggningskostnaderna. 
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När det gäller antalet bidragshushåll så har det som förvaltningen 
påpekar minskat från fg år men jmf med planering/budget är det 
36% fler hushåll som får försörjningsstöd. Här krävs en mer 
kvalificerad analys och åtgärder om man skall nå budget, annars bör 
man konstatera att budgeten är orealistisk. 
  
Under Barn och ungdom kan vi se att antalet placeringar i jourhem 
är betydligt fler än både budget och jämfört med föregående år. 
Samma sak när det gäller HVB hem för vuxna. 
Även här skulle vi vilja se en analys om varför det sker en så kraftig 
ökning procentuellt, även om det är relativt få i antal. 
  

Särskilt uttalande 
  
Henrik Sjölander m.fl. (M) lämnade följande särskilda uttalande: 
  
Ordningsvakter har under förra mandatperioden bistått polisen i det 
trygghetsskapande arbetet i stadsdelens LOV3-område och särskilt 
med fokus på den pågående droghandeln. Förbättringar har uppnåtts 
när dessa åtgärder sattes in. Majoriteten i stadshuset har dock valt 
att minska antalet centralt anställda ordningsvakter markant och 
majoriteten i stadsdelsnämnden har inte för avsikt att anställa egna 
ordningsvakter. Vidare bekräftar stadsdelsförvaltningen att 
omfattningen av verksamheten hos de kvarvarande centralt anlitade 
ordningsvakterna kommer att minska inom stadsdelens LOV3-
område. 
  
Vi menar att detta är fel väg att gå då ordningsvakterna skulle vara 
ett mycket viktigt verktyg som komplement till polisens arbete för 
att öka tryggheten i området. Detta är något som kommunpolisen 
bekräftar. Vi ser med oro att de trygghetsskapande åtgärder som 
presenteras i tertialrapport 1 inte kommer att vara tillräckliga för att 
hantera de trygghets- och drogproblem som finns runt Fridhemsplan 
och S:t Göransområdet. Vi är särskilt oroade att droghandeln 
kommer att fortsätta i detta område där det finns flera skolor och där 
många unga rör sig. 
  
Staden och stadsdelsnämnden bör således skyndsamt se till att 
ordningsvakter anställs och dedikeras till Fridhemsplan och S:t 
Göransområdet för att dels förhindra drogrelaterade brott men även 
vara en viktig komponent i det brottsförebyggande arbetet. 
  
Verksamhetsområdet ekonomiskt bistånd fortsätter att prognostisera 
ett stort underskott som för närvarande täcks av ett överskott inom 
äldreomsorgen. Det är positivt att antalet bidragshushåll som uppbär 
ekonomiskt bistånd hittills är lägre än förra året men ökad inflation 
och en kommande ekonomisk nedgång kan vända denna positiva 
trend. Detta kan därför leda till ett större underskott för detta 

Sida 6 (28)



 
 

Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

verksamhetsområde, särskilt då stadsdelen har fått minskad 
budgettilldelning under 2023 för detta verksamhetsområde. 
  
Vi ser med glädje att det medvetna HR-arbete som förvaltningen 
har jobbat med har gett mycket gott resultat i medarbetarenkäten 
2023. Vi hoppas att detta arbete vidare kommer att leda till fortsatt 
nedgång i sjukfrånvaron. Vi uppmanar särskilt till fortsatt fokus på 
långtidssjukfrånvaron och på medarbetare som riskerar att komma 
in i långtidsfrånvaro. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/191-6 Tertialrapport 1 2023 
 KUNG 2023/191-3 Bilaga 1 Sjukfrånvaro mars 2023 
 KUNG 2023/191-2 Bilaga 2 Verksamhetsvolymer och 

statistik april 2023 
 KUNG 2023/191-4 Bilaga 3 Ansökan kompetensutveckling 

fortsättning BPSD 
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§ 9 
Inriktningsärende ny gruppbostad i kv Tegelbruket  
KUNG 2023/193 
 

Beslut  
  
Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att fullfölja planeringen 
av ny gruppbostad för vuxna enligt lagen som stöd och service till 
vissa funktionshindrade (LSS) i kvarteret Tegelbruket 4. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/193-1 Planering för ny gruppbostad i kv 
Tegelbruket - Inriktningsärende 
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§ 10 
Skrivelse om tonåringar och narkotika  
KUNG 2023/85 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
  

Särskilt uttalande 
  
Charlotta Schenholm (L) och Henrik Sjölander m. fl. (M) lämnade 
följande särskilda uttalande. Göran Bergström (KD) deltog i 
uttalandet i form av ersättaryttrande. 
  
  
I en skrivelse till SDN 23 februari lyfter vi frågan om att många 
ungdomar på Kungsholmen använder narkotika men också om det 
kan finnas ett samband mellan hög användning av narkotika och att 
12 % av pojkarna och 11 % av flickorna i årskurs 2 upplevt sig 
allvarligt hotade. Vi ställer därför 2 konkreta frågor till 
förvaltningen: 
  
På vilket sätt arbetar förvaltningen med att minska användandet av 
narkotika bland ungdomar på Kungsholmen? Särskilt med tanke på 
att Fridhemsplan betraktas som en öppen drogscen av polisen 
I Stockholmsenkäten från 2022 uppger 12 % av pojkarna och 11 % 
av flickorna i årskurs 2 på gymnasiet att de upplevt sig allvarligt 
hotade och trenden är uppåtgående för de tre senaste mätningarna. 
Kungsholmen ligger högre än snitten i staden som är 9 % bland 
pojkar och 7 % bland flickor. Hur avser förvaltningen arbeta för att 
öka tryggheten hos Kungsholmens gymnasieungdomar? 
  
Förvaltningen svarar på fråga 1 med att man arbetar med 
informationsspridning till föräldrar/vårdnadshavare via deltagande 
på möten på 2 gymnasieskolor under våren tillsammans med 
polisen.  Det är ett bra initiativ men betydligt mer skulle behövas. 
Dessutom behövs information och påverkan av attityder och 
beteende hos ungdomarna själva och där har fältassisterna och 
socialförvaltningen en viktig roll. Inte minst med tanke på att det är 
så lätt att få tag i droger på Kungsholmen. 
  
När det gäller fråga 2 om ungdomar som upplever sig allvarligt 
hotande så kopplar förvaltningen svaret till upplevelsen av trygghet 
i bostadsområdet. Man lyfter att 90 % av pojkarna och 76 % av 
flickorna känner sig trygga, vänder man på siffrorna så är det istället 
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10% av pojkarna och hela 24 % av flickorna som inte känner sig 
trygga. Att var 4:e flicka är otrygg i sitt bostadsområde begränsar 
sannolikt flickors frihet (våga gå ut på kvällen) stort. När det gäller 
frågan om allvarliga hot, saknar vi en djupare analys som svarar på 
frågan vad de allvarliga hoten kan bestå av och när och i vilka 
sammanhang sker hoten. Utan en mer kvalificerad analys är det 
svårt att bedöma om de åtgärder som görs är tillräckliga eller 
effektiva för att öka ungdomars trygghet på Kungsholmen. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/85-2 Svar på skrivelse om ungdomar och 
narkotika 

 KUNG 2023/85-1 Skrivelse om tonåringar och narkotika 
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§ 11 
Skrivelse om uteservering och tillstånd  
KUNG 2023/83 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/83-2 Svar på skrivelse om uteservering och 
tillstånd 

 KUNG 2023/83-1 Skrivelse uteservering och tillsta°nd 
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§ 12 
Skrivelse om SiS och samhällsvård av unga  
KUNG 2023/82 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/82-3 Svar på skrivelse om SiS och 
samhällsvård av unga 

 KUNG 2023/82-1 Skrivelse om SiS och samhällsvård av 
unga 
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§ 13 
Skrivelse om Fredhälls klippbad  
KUNG 2023/121 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
  

Förslag till beslut 
  
Ordförande Mårten Svensson Risdal (S) föreslog att 
stadsdelsnämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Anette Nordvall (C)  och Liliane Åkerlund (SD) föreslog att 
stadsdelsnämnden skulle besluta enligt ett förslag från Centerpartiet 
till viket Sverigedemokraterna anslöt sig. 
  
  

Beslutsgång 
  
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
  
Anette Nordvall (C) och Liliane Åkerlund (SD) reserverade sig mot 
nämndens beslut med hänvisning till sitt förslag: 
  
Med anledning av svaret från stadsdelsförvaltningen angående hur 
eller om Fredhällsbadet öppettider kan justeras så föreslår vi; 
  
- att förvaltningen ska inleda en dialog med badklubben och 
fastighetskontoret i syfte att tidigarelägga öppningen till kl 07:00 
under sommarperioden. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/121-2 Svar på skrivelse om Fredhälls klippbad 
 KUNG 2023/121-1 Skrivelse om Fredha¨lls klippbad 
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§ 14 
Skrivelse om återbetalning av föreningsbidrag  
KUNG 2022/477 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2022/477-2 Svar på skrivelse om återbetalning av 
föreningsbidrag  

 KUNG 2022/477-1 Skrivelse angående återbetalning av 
föreningsbidrag 

 

Sida 14 (28)



 
 

Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 15 
Skrivelse om välfärdsteknik i äldreboenden  
KUNG 2023/43 
 

Beslut  
  
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänstelåtande. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/43-2 Svar på skrivelse gällande välfärdsteknik 
på vård- och omsorgsboende 

 KUNG 2023/43-1 Skrivelse om välfärdsteknik på 
äldreboende 
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§ 16 
Skrivelse om ordningsvakter  
KUNG 2023/42 
 

Beslut  
  
Kungsholmens stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 
  

Särskilt uttalande 
  
Henrik Sjölander m.fl. (M) lämnade följande särskilda uttalande. 
Göran Bergström (KD) instämde i uttalandet i form av 
ersättaryttrande. 
  
  
Moderaterna och den grönblå majoriteten prioriterade 
trygghetsarbetet under förra mandatperioden. Detta medvetna arbete 
har lett till positiv utveckling inom flera områden i stadsdelen. 
Tidigare års stökigheter vid Hornsbergs strand har blivit bättre, de 
flesta kungsholmsbor känner sig trygga i stadsdelen och antalet 
anmälda brott har minskat överlag. Ett undantag är dock området 
runt Fridhemsplan och S:t Göransområdet som är ett så kallat 
LOV3-område. I detta område drivs 
sprututbytesprogramsverksamhet, Stadsmissionen har boende för 
hemlösa, och området är av polisen klassat som en öppen drogscen. 
Denna del av stadsdelen kännetecknas av högre otrygghet och ökad 
anmälan av narkotikabrott. 
  
Ordningsvakter har under förra mandatperioden bistått polisen i det 
trygghetsskapande arbetet i stadsdelens LOV3-område och särskilt 
med fokus på den pågående droghandeln. Förbättringar har uppnåtts 
när dessa åtgärder sattes in. Vi blev därför oroade när 
vänstermajoriteten presenterade sin budget i höstas och de centralt 
anställda ordningsvakterna minskade markant i antal. Majoriteten 
hävdade dock att stadsdelsnämnderna skulle få medel att anlita 
ordningsvakter för att kompensera bortfallet av de centralt anlitade 
ordningsvakterna. 
  
Vi noterar nu att majoriteten i stadsdelsnämnden inte har för avsikt 
att anställa egna ordningsvakter. Vidare bekräftar 
stadsdelsförvaltningen att omfattningen av verksamheten hos de 
kvarvarande centralt anlitade ordningsvakterna kommer att minska 
inom stadsdelens LOV3-område. Vi menar att detta är fel väg att gå 
då ordningsvakterna skulle vara ett mycket viktigt verktyg som 
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komplement till polisens arbete för att öka tryggheten i området. 
Detta är något som även kommunpolisen bekräftar. 
  
Staden och stadsdelsnämnden bör således skyndsamt se till att 
ordningsvakter anställs och dedikeras till Fridhemsplan och S:t 
Göransområdet för att dels förhindra drogrelaterade brott men även 
vara en viktig komponent i det brottsförebyggande arbetet. 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/42-2 Svar på skrivelse om ordningsvakter 
 KUNG 2023/42-1 Skrivelse M, KD Ordningsvakter 
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§ 17 
Motion om utfallsmått i den sociala omsorgen  
KUNG 2023/100 
 

Beslut  
  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 
  

Förslag till beslut 
  
Ordförande Mårten Svensson Risdal (S) föreslog att 
stadsdelsnämnden skulle besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Liliane Åkerlund (SD) föreslog att stadsdelsnämnden skulle besluta 
enligt ett förslag från Sverigedemokraterna. 
  
  

Beslutsgång 
  
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
hade beslutat enligt förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
  
Liliane Åkerlund (SD) reserverade sig mot beslutet med hänvisning 
till sitt förslag: 
  

1. Kungsholmens stadsdelsnämnd bifaller motionen som svar 
på remissen. 
 
  

2. Därutöver anföra följande: 
  
  
Förvaltningen anser att det är mycket viktigt att uppföljning av 
insatsers effekter på gruppnivå sker oavsett om det är med 
utfallsmått eller på annat sätt. 
  
Förvaltningen framför vidare att initiativet till utfallsmått behöver 
tas nationellt genom att samla och utvärdera studier med hög 
vetenskaplig tillförlitlighet. Vi instämmer i att staten bör initiera 
arbetet genom ett nationellt kunskapscentrum likt Government 
outcomes Lab i Storbritannien. 
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Samtidigt är Stockholm stad en stor och välutvecklad organisation 
med organisatorisk kapacitet att i samverkan med akademin och 
verksamhetsaktörerna utveckla ett pilotprojekt för att testa 
utfallsmått i omsorgen. Med anledning av detta föreslår vi att 
Kungsholmens stadsdelsnämnd ska bifalla motionen i sitt 
remissyttrande, 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/100-2 Svar på remiss av motion om utfallsmått 
i den sociala omsorgen 

 KUNG 2023/100-1.1 Motion om utfallsmått i den sociala 
omsorgen 
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§ 18 
Remiss om stöd till barnfamiljer  
KUNG 2023/201 
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/201-2 Remissvar om stöd till barnfamiljer 
 KUNG 2023/201-1.1 Kopia av godkänt tjänsteutlåtande: KS 

2023/509 Tjänsteutlåtande 
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§ 19 
Anmälan av remissvar om ny tunnelbana till Älvsjö  
KUNG 2023/78 
 
  
Anmälan av remissvar om ny tunnelbana till Älvsjö. 
  
Särskilt uttalande 
  
Charlotta Schenholm (L) och Henrik Sjölander m.fl. (M) lämnade 
följande särskilda uttalande: 
  
När Stockholm växer behöver kommunikationen förbättras – därför 
är det både viktigt och välkommet att byggnationen av en ny 
tunnelbanelinje mellan Fridhemsplan och Älvsjö är igång. Samtidigt 
är det viktigt att byggnationer för ett växande Stockholm förenas 
med minsta möjliga växtvärk – för boenden, företag och annan 
samhällsservice, besökare, miljön och klimatet. Byggnationer, 
särskilt av den här storleken, måste ske med stor hänsyn till 
omgivning och att stadslivet så långt det är möjligt ska kunna 
fortsätta som vanligt vid sidan av byggnationerna. 
  
Rålambshovsparken – Rålis – är en av stockholmarnas mest 
uppskattade platser. Det är en viktig rekreationsplats för både barn 
och vuxna samt en uppskattad mötesplats för stockholmare och 
besökare året om. Vad gäller lokalisering av arbetstunnlar med 
tillhörande etableringsytor vid Fridhemsplan vill vi således å det 
starkaste avstyrka alternativet Rålambshovsleden då denna i allt för 
stor utsträckning skulle påverka Rålambshovsparken och 
angränsande gång- och cykelstråk negativt. Moderaterna vill inte 
bara bevara Rålis. Vi vill att Rålambshovsparken ska få ett grönt 
lyft med fler träd och blommor, och vi välkomnar fler kreativa 
användningsområden som stärker ytan som populär park. 
  
Vi menar att en arbetstunnel vid Lindhagensplan inte skulle ge lika 
stor negativ påverkan på bebyggelse, stads- och gaturum samt 
kulturmiljö. Trafiksituationen skulle behöva säkerställas och 
bensinmacken ersättas på annan plats. Till skillnad mot Rålis är 
Lindhagensplan redan idag en trafikstörd plats, och den negativa 
inverkan på Stockholm blir således mindre med det alternativet. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 KUNG 2023/78-2 Tjänsteutlåtande Samråd om ny 
tunnelbana till Älvsjö 
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2023-05-25 

§ 20 
Anmälan av delegationsbeslut  
  
Beslut fattat 2023-05-03 av avdelningschef om avtal om 
sommaraktiviteter för barn, KUNG 2023/156. 
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2023-05-25 

§ 21 
Anmälan av pensionärsrådets protokoll  
  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2023-05-
22. 
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Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 22 
Anmälan av funktionshinderrådets protokoll  
  
Anmälan av protokoll från sammanträde med funktionshinderrådet 
2023-04-20. 
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Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 23 
Anmälan av förvaltningsgruppens protokoll  
  
Anmälan av protokoll från sammanträde i förvaltningsgruppen 
2023-05-17. 
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Kungsholmens stadsdelsnämnd 
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2023-05-25 

§ 24 
Anmälan av balanslista  
  
Anmälan av balanslista för maj 2023. 
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Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 25 
Stadsdelsnämndens frågor och skrivelser  
  
Skrivelse från Anette Nordvall (C) om förbyggande arbete i skolan, 
KUNG 2023/219. Skrivelsen överlämnades till förvaltningen för 
beredning. 
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Kungsholmens stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 6/2023 
 

2023-05-25 

§ 26 
Information från stadsdelsförvaltningen  
  
Frida Mattsson informerade om planeringen för årets 
nationaldagsfirande i Rålambshovsparken.  
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